
Bollebygds Ungdomsråd    2016-09-21 

 

Till kommunstyrelsen i Bollebygds kommun. 

 

Hej! 

Vi har efter diskussion efter förra mötet i maj i kommit fram till att vi önskar en multisportarena. 
Det skulle vara kul för alla ungdomar att ha ett ställe att göra olika saker typ basket, bandy, 
bollsporter och som är nytt och fräscht. 
Vi har med hjälp av ungdomsgården kollat lite på priser och det kostar nog 500.000 kr. 
Förslag på platser är på Krafthusets parkering, i Erikstorp finns flera platser, grönområdet jämte 
brandstationen, eller om kommunen kan prata med de som bor på Höga för där finns en lekplats 
med grusplan som håller på att växa igen. 
 
Vi tycker att den ska vara till för alla barn och ungdomar i Bollebygd kommun oavsett ålder och den 
bör också ligga centralt i Bollebygd. Ungdomsrådet vill gärna också vara med och planera! 
 
Så härmed önskar ungdomsrådet pengar av kommunen för att bygga en multisportarena. 
 
 
Mvh 
 
Ellen Tolke, Louise Petersson, Simon Persson 


